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Besluitenlijst College B & W vergadering
Datum 26-09-2023 

Tijd 9:00 - 12:00 

Locatie Burgemeesterskamer 

Voorzitter I. van Gent 

1 Besluitenlijst B en W vorige vergadering

Advies: 

- Vast te stellen. 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

Naar aanleiding van: 

 Het Stichtingsbestuur voor de kinderopvang is rond. Vanavond vindt een 
bijeenkomst plaats met de oudercommissie. 

2 Omgevingsaanvraag 2023.0044, voor het plaatsen van zonnepanelen

Advies: 
- de vergunning te verlenen, 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

Wethouder Hagen licht toe dat de aanvraag is getoetst aan het bestemmingsplan en de 

Welstandsnota. Het gebied ligt buiten het beschermd dorpsgezicht. Hûs en Hiem had 
de aanvraag eerst afgekeurd. De opstelling moest 20 cm verlaagd worden. Dat is 

gebeurd. Er is geen enkele reden om de aanvraag af te wijzen. 
Wethouder Zonneveld is verheugd dat dit mogelijk is. Het past in onze 
duurzaamheidsambitie. De heer Hagen vult aan dat dit binnen het beschermd 

dorpsgezicht niet mag. Maar deze aanvraag ligt buiten het beschermd dorpsgezicht. 
Vanaf de straat gezien liggen de panelen liggen uit het zicht. 

3 Aanhangers op parkeerplaatsen en in openbare ruimte

Advies: 

1. De parkeerplaatsen aan te wijzen als een door het college aangewezen weg 
respectievelijk aangewezen plaats zoals bepaald in artikel 5:6 lid 1a van de Algemene 
Plaatselijke Verordening gemeente Schiermonnikoog. 

2. De bebouwde kom, met uitzondering van de parkeerplaatsen, aan te wijzen als 
plaats zoals bepaald in artikel 5:6 lid 1b van de Algemene Plaatselijke Verordening 
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gemeente Schiermonnikoog. 

3. De bebouwde kom aan te wijzen als plaats zoals bepaald in artikel 4:13 leden a tot 
en met d van de Algemene Plaatselijke Verordening gemeente Schiermonnikoog. 

Besluit:

Aanhouden 

4 Instemmen met wijziging statuten Stichting Jachthaven De Oude Veerdam

Advies: 
1. In te stemmen met het concept van de gewijzigde statuten van Stichting Jachthaven 

De Oude Veerdam en 
2. de stichting daarvan op de hoogte te stellen met de brief in bijlage 2. 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

De statuten van de Stichting Jachthaven zijn verouderd en moeten geactualiseerd 
worden. De notaris heeft wijzigingen doorgevoerd. Volgens de statuten moet het 

college hier goedkeuring aan geven. 

5 Schiermonnikoog Festival vaststelling subsidie 2021 & aanvraag 2023

Advies: 
1. De verantwoording van het Schiermonnikoog festival over 2021 ter kennisgeving aan 

te nemen; 
2. De subsidie aan het Schiermonnikoog festival over 2021 vast te stellen op € 3.000,-;
3. De subsidie aan het Schiermonnikoog festival voor 2023 te bevoorschotten op € 

3.000,- en tot uitbetaling over te gaan; 
4. Deze kosten te dekken uit post 6540106 Kunst en Cultuur, sub 438000U 

inkomensoverdrachten; 
5. In te stemmen met de bijgaande conceptbrief. 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

De subsidie is meegenomen in de begroting. Zaterdag aanstaande is de opening van 

het festival. Het is fantastisch dat we met zo’n kleine bijdrage een dergelijk groots 
festival kunnen ontvangen. 

6 Vaststelling werkproces ZZP

Advies: 
Bijgevoegd werkproces wederom vaststellen en bevestigen, waarmee wordt voldaan 

aan de eisen van de wet DBA. 
De checklist flexibele arbeidskrachten voor kennisgeving aannemen 

Opdrachten voor inhuur en ZZP publiceren via Werken in Friesland 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

De Wet DBA regelt dat schijnzelfstandigheid van ZZP-ers wordt tegengegaan. 
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7 Verlenging overeenkomst Daadkracht

Advies: 

1. De overeenkomst met Daadkracht voor het verzorgen van publicaties van 
beleidsregels en verordeningen verlengen met ingang van 1 oktober 2023 voor de 

periode van 1 jaar. 
2. De kosten te dekken uit het budget FCL 5.500.000 Kostenplaats publiekszaken, ECL 

380990 Aankopen overige goederen en diensten. 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

De burgemeester licht toe dat we de overeenkomst met Daadkracht verlengen voor 
een periode van één jaar tegen dezelfde voorwaarden. 

9 Vervolg proces opstellen Strandvisie

Advies: 
1. Kennis te nemen van het plan van aanpak Strandvisie 

Akkoord te gaan met de voorgestelde reikwijdte van de Strandvisie 

Besluit:

Conform advies 

10 correctie SPUK sport 2023

Advies: 

1. Akkoord te gaan met de te versturen brief aan Dienst Uitvoering Subsidies aan 
Instellingen. 

Besluit:

Conform advies 

Toelichting:

Wethouder Hagen licht toe dat het hier gaat om het herstellen van een fout. We 
voorkomen hiermee dat we subsidie moeten terugbetalen. 

11 Rondvraag

Besluit:

Burgemeester van Gent 

 Kinderopvang: er stichtingsbestuur is rond. Vanavond vindt een gesprek plaats 
met de oudercommissie. Complimenten aan de heer Schadenberg en 
mevrouw Arends voor hun inzet. 

 Gesprek gevoerd met Natuurmonumenten in het bijzijn van de voorzitter van 
het Nationaal Park. Vanuit Natuurmonumenten waren mevrouw Scholtens en 
mevrouw Bakker aanwezig. Er zullen twee bijeenkomsten georganiseerd 

worden. Daarin gaat Natuurmonumenten uitleggen waarom de keuze gemaakt 
voor het plaatsen van de terreinborden. Het voorzitterschap op deze 
bijeenkomsten is in handen van de burgemeester. Het gesprek met de directie 

van Natuurmonumenten zal begin november plaatsvinden.  
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Wethouder Hagen 

 Stuurgroep de Waddeneilanden digitaal bijgewoond. De cofinanciering van de 
provincies voor de regiodeal is besproken. Er komen steeds meer signalen dat 
het goed gaat komen. De vraag is of de bijdrage lumpsum wordt toegekend of 

gekoppeld aan projecten. Een mooi signaal is ook dat meer ministeries mede 
willen ondertekenen. De heer Oud, de nieuwe programmamanager, pakt het 

goed op. Binnenkort is er een kennismaking met de procesleiders. 

 Stuurgroep gebiedsgerichte aanpak / dijk en duinversterking bijgewoond. Voor 
het eerst was de stuurgroep compleet, ook gedeputeerde De Vries was erbij. 
Het Wetterskip hielp een presentatie over de voortgang van de voorverkenning 

en de koppelkansen. Wat mag wel en wat mag niet. Vitens gaf een presentatie 
over de waterwinning.  Uitvoering van de werkzaamheden is gepland in 2028. 

 Donderdagavond om 21.00 uur kwam er een telefoontje binnen over de 
vermissing van een persoon. De hulpdiensten waren binnen de kortste keren 
bij elkaar. Rond half twaalf was er nog niemand gevonden en is opgeschaald 

naar GRIP1. Om 23.50 uur kwam het bericht dat de man gevonden was. 
Gelukkig met een goede afloop. De heer Hagen prijst de geweldige inzet van 
de hulpdiensten.  

Wethouder Zonneveld 

 Naar Frankrijk geweest in het kader van een uitwisselingsprogramma van het 
Interreg project FREIIA. Er is veel gesproken over ondernemerschap, onder 
andere de fish cannery. Île de Groix heeft een speciaal eigen keurmerk voor 

lokale, exclusieve producten. Opvallend was dat de natuur op het eiland erg 
verwaarloosd is. Inheemse soorten raken overwoekerd. Ook hebben ze een 

tekort aan zoetwater op het eiland. Oorzaken liggen in het opkomend toerisme, 
droogte en een bierbrouwerij. Speciale bassins voor de opvang zoetwater 
blijken onvoldoende. Ze werken nu met installaties om van zout water 

zoetwater maken. Het eiland in Frankrijk heeft zich verenigd met 14 eilanden. 
Alle eilanders betalen €1,50 per jaar, waarvoor ze bepaalde voorzieningen in 

stand houden. Ze hebben geen zelfbestuur, maar wel een eigen burgemeester. 
Het is een mooi eiland, zeker een bezoek waard. FREIIA is een groot project 
met meerdere momenten van uitwisseling tussen de Europese eilanden. 

Studenten gaan onder andere onderzoeken of een circulair product 
ontwikkelend kan worden van afvalstromen, dat als souvenir verkocht kan 

worden bij de VVV. De problematiek van verschillende (ei)landen komt in 
beeld. Hoe kun je een eiland zelfstandig houden? Het doel is om van elkaar te 

leren, ook op het niveau van bestuur. Natuurmonumenten regelt de logistiek en 
praktische zaken voor het project. 

 Donderdag was een werkbezoek van de commissie gezondheid. Ook 
gedeputeerde Wiersma was hierbij aanwezig. De heer Oud, 

programmamanager, gaf informatie over de regiodeal. De gedeputeerde vroeg 
zich af of er een aparte component voor de boeren in de regiodeal zat. De 

boeren zijn onderdeel van de eilander samenleving. Ook is gesproken over de 
circulaire reststromen, die een plek hebben in de regiodeal. ‘s Middags heeft 
de groep het Koningshuis, Zorg & Medisch Centrum en de locatie voor het 

toekomstige LOC bezocht.  

 Zaterdag was het SDG-festival. Het was erg leuk, er was bezoek van zowel 
eilanders als  eigenaren van vakantiewoningen. Veel dan aan alle partijen die 

hebben meegewerkt. 
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 Aandeelhoudersvergadering Kabel Noord bijgewoond, de commissaris werd 
geïnstalleerd. 

 Zondag aanwezig geweest bij de opening van de Jeu de Boulesbaan.  

 Gisteren was de Grote Ruud bespaart-show. Er waren ongeveer 20 
aanwezigen. Het ecologisch werkprotocol blijkt erg goed te werken, het 
voorkomt vertraging. 


